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Kérdés

„Biztosítják-e az óvodák a hátrányos helyzetű gyermekek tanulási esélyeinek
megteremtését?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés kívánok benyújtani Dr. Göncz
Kinga Esélyegyenlőségért felelős tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Nem vagyok pedagógus, de ismerem azt az igazságot, mely szerint az óvodai nevelés
alapvetően meghatározza minden gyermek tanulási és szocializációs esélyeit az iskolába
kerülésig. Azok a hátrányos helyzetű gyermekek tehát, akik nem vagy csak egyetlen évig
járnak óvodába, iskolai tanulmányaikat csaknem behozhatatlan hátránnyal kezdik .

Szeretném tudni, hogy mit tesz a Kormány és személy szerint Ön azért, hogy - különösen az
ország hátrányos helyzetű térségeiben - legyen elég óvoda, ne kelljen helyhiány miatt
elutasítani egyetlen felvételt sem, és a szülők kapjanak ösztönzést arra, hogy kisgyermekeik
óvodáztatását maguk is szorgalmazzák .

Szeretném megjegyezni, hogy ebben a kérdésben egyetlen kormány sem hivatkozhat
pénzhiányra, mert a jövő érdekében talán ez a legfontosabb tennivaló, hiszen az érintett
társadalmi csoport későbbi életét, beilleszkedési, foglalkoztatási lehetőségeit alapozza meg .
Utalni szeretnék az első világháború utáni, a mainál sokkal nyomorúságosabb magyarországi
állapotra. Ekkor minden más feladatot megelőzően - egy azóta is nagyra becsült oktatási
miniszter jóvoltából - kisiskolák százai épültek, éppen a legszegényebbek iskoláztatása,
jövője érdekében, lényegében az ország jövője érdekében .

Farkas Flórián
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